
 

 

Številka:  15. 

Datum: 20. 12. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

15.  seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 9. 12. 2021 v Domu krajanov 
Osek - Vitovlje, s pričetkom ob  19.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc 
Živec, Tanja Rijavec. 
Odsotni: / 
 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

1. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. opravljena in nedokončana dela po KS 

3. popis del za leto 2022 

4. pokopališče sv. Lucija – popravilo zidu 

5. kontejnerska mesta – poudarek na kontejnersko mesto na parkirišču v Oseku 

6. dopisi (Milan Badalič, požarna pot,…) 

7. pobude, mnenja, predlogi 

8. drugo 

 

 

 



Ad 1) 

Pregledali in pokomentirali smo zapisnik prejšnje seje.  

Pripravili smo dopis, da del Oseka ni primeren za gradnjo, zaradi težke gradbene 

mehanizacije, ki bi šla skozi vas. 

Simon Kerševan je pripravil osnutek projekta za nov spomenik v spomin ruskim vojnim 

ujetnikom na vojaškem pokopališču v Oseku. Poslali smo ruskemu vojaškemu atašeju v 

Ljubljano. Čakamo odgovor, če bodo finančno podprli projekt. V vednost je bilo poslano 

tudi Dragu Kosmaču. Otvoritev naj bi bila 2. ali 3. vikend v septembru, v sklopu 

občinskega praznika MONG.  

Naredili bomo pogodbo za oddajo prireditvenega prostora v Vitovljah v skrbništvo KTD 

Vitovlje. Na naslednji sestanek povabimo Aneja P. in Markota K.  

Pregledalo se je investicijski plan za naslednje leto. 

Zapisnik smo potrdili.  

 

Ad 2) 

Pogovori so tekli o opravljenih in nedokončanih delih v KS 

Sklenili smo, da bomo v naslednjem letu dokončali  ter zaključili z strešniki korci zid pri 

pokopališču sv. Lucija.  

V letu 2021 smo popravili del poti varna pot v šolo pri Žerovčevih, uredili ceste po Oseku, 

odvodnjavanja, izgradnja kamnite zložbe pri Domu krajanov,… 

4. 12. 2021 je bil zveden tudi pregled odpravljenih napak pri v Domu krajanov. Na 

sestanku je bil prisoten tudi Jaka Fabjan, Zoran Ušaj ter ostali nadzorni. Napake do sedaj 

niso bile odpravljene, rok za odpravo je Januar 2022, v nasprotnem primeru se uveljavlja 

bančno garancijo.  

V naslednjem letu bomo dokončali zid pri pokopališču sv. Lucija. 

 

Ad 3) 

Na prejšnjem zapisniku, so navedena dela, ki jih v letu 2022 lahko izvedemo.  

 

 

Ad 4) 

Popravilo zidu pri pokopališču sv. Lucija je v planu za naslednje leto.  

 



 

Ad 5) 

Dominik L. predlaga, da kontejnersko mesto, ki je sedaj na sredi parkirišča, premaknemo 

na začetek vhoda v parkirišče. Kontejnersko mesto primerno uredimo, opremimo z 

ograjo.  

 

Ad 6) 

Sklenemo, da Milanu Badaliču pošljemo dopis z datumom do 1.1.2022 za ustavitev 

nedovoljene uporabe parcele. V vednost posredujemo tudi Jaki Fabjanu in Policiji in MO 

Nova Gorica.  

 

Požarna pot nad staro šolo, K.O Osek št. 5302 Pot kljub prošnji za ureditev še vedno 

zaraščena, neprevozna. Dopis o nujni ureditvi se pošlje Jaki Fabjanu, Andreju Biaggu in 

Simonu Vendraminu.  

 

Ad 7) 

- Prošnja družin Žgur in Černe 

Prosijo za postavitev pokončnih robnikov po mejniku med cestami in parcelami 2068/1 

in 2068/2 v lasti družine Žgur in parcelo 2069 last družine Černe, z namenom, da bi 

onemogočili vožnjo po njihovih parcelah in posledično rušenje bankin. 

 

- Prošnja Društva za zdravo življenje NG 

Ozdravljeni alkoholiki praznujejo 50 let delovanja, V decembru bodo imeli dogodek v 

Domu krajanov. Vprašali so za sponzoriranje najema Doma in mesnin pri Fami.  

 

Prošnje odobrimo.  

 

 

 

 

 

 

 



 

Ad 8) 

 

- Dominik L. pove da bi bilo potrebno urediti bankino naprej od Vile Vitovlje navzdor. 

- Anton P. opozori, da je celotna Vitovska krožna pot potrebna ureditve bankin. Obenem 

opozori, da za Vitovsko krožno pot ni nikoli časa.   

Začeli bi s faznim urejevanjem Vitovske krožne poti – širitve, sanacije, robniki,… 

Anton P. pove se glede sanacije slabo asfaltirane ceste po Užičah gor proti Ljubu Simčič, 

asfaltacijo je izvajalo podjetje vodovodi in kanalizacija  ko so postavljali novo linijo za 

vodovod Vitovlje vsi  se sprenevedajo, pogodba naj ne bi obstajala. Če se zadeva ne reši, 

damo v medije. 

- Aleš K. poskrbi za asfaltacijo na »Mišneki« pri hišni š.t Osek 100 (prekop ceste za 

potrebe gradnje) 

- Helena opozori na praznično okrasitev ob regionalni cesti Vitovlje Šempas – razmislek 

za prihodnje leto določimo enega člana k.s da bo zadeva narejena.  

 

 

 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 

                                                                                                                                               

 

 

 


